
Tisztelt résztvevők, megköszönöm a munkáját most befejező testületnek azt a tevékenységet, 

amely sokban hozzájárult ahhoz, hogy egy magas szakmai szintű bíráskodás működik ma 

Magyarországon. Ez a támogatói munka, ami az igazgatásban jelentkezik, érezteti hatását a 

szakmai munkában is. Ennek a kettőnek egyensúlyban kell, hogy legyen, mert szakmai munka 

háttértámogatás nélkül nem képzelhető el, és ami most jelentkező problémák, hiányosságok 

nehézségek, amik szakmai szinten is jelen vannak, csak akkor oldhatók meg, ha ez a 

háttértámogatói munka is megfelelő.  

Azért is érdekes ezt aktív módon végigkísérni, mert kezdetektől fogva tagja voltam, ha 

kívülről is, az Országos Igazságszolgáltatási Tanácsnak is, látom a fejlődést, ami 2012 óta 

bekövetkezett.  

Úgy gondolom, hogy Elnök Asszony is nagyon fontos kérdéseket vetett fel. A mostani 

testületnek nagyon fontos kihívásokkal kell szembenézni. Kettőt ezekből szeretnék kiemelni. 

A szakmai munkában jelentkező olyan kihívások, mint az új eljárási törvények hatályba 

lépése, azok alkalmazása, feltétlenül megkövetelik a magasabb szintű képzést. Azt, hogy 

felkészülten és megfelelő tudással alkalmazzák a bíróságok ezeket az eljárási törvényeket. Az 

elkövetkezendő időszaknak egyik legfontosabb igazgatási kérdése a képzés színvonalának 

áttekintése és ezen a területen való előrelépés.    

  

Azt is gondolom, hogy figyelni kell azokra a kihívásokra, gondolok itt az e-bíráskodásra, 

amelyek úgy gondolom, hogy alapjaiban változtatja meg a technikai hátterét a bíráskodásnak. 

Ha ezzel nem leszünk tisztában, akkor ez jelentős kihatással lesz negatív irányban a szakmai 

munkára, viszont, ha jól alkalmazzuk ezt az új lehetőséget, akkor óriási fejlődést 

könyvelhetünk el a szakmai munkában is. 

Azt tudom mondani, hogy az ügyészség részéről, az Alaptörvényben is megfogalmazott 

igazságszolgáltatás közreműködőjeként, továbbra is támogatni kívánjuk a közös céloknak az 

elérését és ezért minden meg fogunk tenni. Jó munkát és sok sikert kívánok. 

 


